
Protokoll Sektionen för Medicinsk Teknik 25/2-24

Protokoll:
Sektionen för Medicinsk
Teknik
CNS #11
25/2-24, kl. 14:17
å Funq

1 Formalia

1.1 Mötets öppnande

Ordförande Fredrik Carlberg öppnar mötet kl. 14:21.

1.2 Val av mötesordförande

Cay Lindberg nominerar Fredrik Carlberg till mötesordförande. Fredrik god-
tar nomineringen.

Mötet väljer Fredrik Carlberg till mötesordförande.

1.3 Val av mötessekreterare

Fredrik nominerar Andreas Larsson till mötessekreterare. Andreas godtar
nomineringen.

Mötet väljer Andreas Larsson till mötessekreterare.

1.4 Närvaro

Fredrik Carlberg
Pooneh Ghaffari
Cay Lindberg
Andreas Larsson
Fanny Birath
Armin Shafiei
Andrea Söderberg
Nella Siitonen

Ordförande
Vice Ordförande
Kassör
Sekreterare
Kommunikationsansvarig
Ledamot
Ledamot
Appendix

1.5 Försenad ankomst

Ingen försenad ankomst.

Justeras:

Fanny Birath

1 Justeras:

Pooneh Ghaffari
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1.6 Adjungeringar

Inga adjungeringar.

1.7 Godkännande av dagordning

Dagordningen godkänns i sin helhet.

1.8 Justeringspersoner och justeringsdatum

Fanny och Pooneh är otroligt taggad på att justera dagens protokoll.

Mötet väljer Fanny Birath och Pooneh Ghaffari till justeringspersoner.

Då tre veckor framåt råkar sammanfalla med helgen efter tenta-p, samt att
några styrelsemedlemmar befinner sig i Finland, så föreslås justeringsdatum
till fyra veckor framåt i tiden.

Mötet väljer den 24/3 till justeringsdatum.

2 Föregående protokoll

Föregående protokoll gås igenom kortfattat. Detta går att läsa i sin helhet
på hemsidan.

3 Uppdateringar

Pooneh börjar med att gå igenom de månadsuppdateringar som kommit in.

• Studienämnden: Har haft möte med Mats Nilsson och fått lite klarhet
kring programsammanhållande kursen.

• Webmaster: Har deltagit på budgetmöte samt PNS #3.

• MAL: Har konverserat med FISQ angående möjliga event.

• Valberedningen: Påbörjat arbete inför Val-SM och Valpub.

• PR: Nya klubbisar har klivit på och flertalet pubar har arrangerats,
däribland tentapub 2. Lokal till vårbalen har också spikats.

Därefter får alla deltagande styrelsemedlemmar berätta vad de sysslat med
senaste tiden.

Pooneh säger att hon mår bra. Sedan senast har hon deltagit på extra-SM.
Generellt har hon lite svårt att komma på vad som skett sen senaste CNS-
mötet, dock är hon säker på att hon deltagit på KF. Hon har även godkänt

Justeras:

Fanny Birath

2 Justeras:

Pooneh Ghaffari
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protokollet för PNS #3.

Nella berättar att hon varit på hardox för första gången. Sedan senast har
hon justerat protokoll. Hon säger sig må bra.

Andrea mår i vanlig ordning tipp topp men säger sig vara “Så stressad att
hon vill dö över bildgivande“. Hon har sedan senast justerat protokoll, agerat
rösträknare på SM och deltagit på JML-råd.

Fanny säger sig må “fine“. Hon har varit rösträknare på SM, haft möte angå-
ende inbjudningar till vårbalen samt fixat dessa då de ska skickas kommande
vecka.

Armin mår bra. Han har sedan senast varit på SM där han nästan sov, då
han tyckte det var lite för mycket snack och lite verkstad. Sedan senast har
han kontaktat lite företag och haft möten med berörda parter. Han har även
kollat lite på spons inför funq, dessvärre verkar inte Friends vara sugen på att
sponsra ett sådant arrangemang, däremot var Nick’s1 så vänliga och utgav
rabattkuponger.

Cay är lite trött, då hon hade träning tidigare under dagen. Till följd av
detta har hon också ont lite överallt. Annars mår hon bra. Sen senast har
hon varit på ekonomiråd som var helt värdelöst, haft mycket kontakt med
NLG, anmodat och budgeterat. Hon har också pratat med prevas angående
att ha en pub där hon fortfarande väntar på svar.

Fredrik mår bra. Han har bland annat hållit i extra-SM, vilket han fann in-
tressant, han har deltagit på KF och skrivit klart PM för alumnimedlemskap.
Annars har han också börjat skriva lite tal inför vårbalen, där han väcker
en idé kring ett chatGPT genererat tal. Något mötet har invändningar emot.

Andreas mår bra. Han har sedan senast agerat sekreterare på extra-SM samt
skrivit en hel drös med protokoll.

4 Diskussionspunkter

4.1 Företagsevent & fundraiser

Fredrik frågar vilka som fortfarande har företag på kroken. Några stycken
verkar fortfarande ha kontakt med företag som verkar intresserade av lunch-
föreläsningar och dylikt. Fredrik vill även prata lite om uppföljning av MTE2.
Cay har pratat lite med projektansvariga för MTE angående detta. Det ska
även diskuteras med NLG angående hur de ser på att driva in pengar reste-

1Glassmärket
2MedTech Evening

Justeras:

Fanny Birath

3 Justeras:

Pooneh Ghaffari
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rande delen av verksamhetsåret.

Inställningen till fundraiser är att det fortfarande ska bli av. Dock finns
fortfarande en del svårigheter kring biljettpris och hur en eventuell vinst
skulle tas ut. Det nämns också att detta var något som planerades när det
ekonomiska läget var som värst, och därav är det inte någon katastrof om
det inte blir av. Möte med klubbisar bör has angående detta innan något
beslut tas.

4.2 Utredning av styrelsens sammansättning & kommunika-
tion

Diskussion sker kring beslutet som togs på SM, och åsikter yttras angående
hur styrelsen anser att detta kan förbättras. Pooneh tar på sig att lägga upp
en plan för denna utredning, då den för det mesta handlar om vices arbets-
fördelning. Fredrik summerar sedan det som sades på SM. Uppfattningen
som finns är att propositionen delvis misstolkats lite grann.

Cay nämner sedan att man skulle kunna ha mer kontinuerliga möten med
framförallt NLG. Pooneh anser dock att detta egentligen inte skiljer sig så
mycket från de månadsuppdateringar som finns idag. Pooneh säger att hon
planererar på att skicka ut ett formulär till PNS där de får tycka till om
propositionen. Nella nämner sedan idén att ha med specifika frågor som ska
svaras på i månadsuppdateringen. Pooneh nämner att idén har funnits att
ha något typ av formulär.

4.3 Val-SM

Fredrik undrar om det finns intresse kring att fixa någon tävling på valpuben,
detta bör dock kollas med valberedningen först och därför planeras ingenting.
Fanny planerar att boka in ett möte med Daniel Jacobsson och ska fixa lite
videos med Armin för att promotea poster. Clickers är fixat av Andrea.
Fredrik vill också att formuläret för årets kamrat kommar upp ASAP.

4.4 Hedersutmärkelse

Punkten protokollförs ej.

4.5 Vårbal & Pre-vårbal

Fanny berättar att det kommer en hel del långväga gäster, och att sovplatser
för dessa behöver lösas. Fanny har diskuterat prevårbal lite med Marla och
ett möte angående detta kommer behövas ha. Kostnaden för detta spektakel
får gärna hållas nere där det är möjligt och Marla lät positiv till att elektro
betalar mer, då de har fler gäster som endast är kopplad till dem. Pooneh
anser att vi bör pusha på att planera detta tillsammans i år, då det ifjol inte
riktigt blev så.

Justeras:

Fanny Birath

4 Justeras:

Pooneh Ghaffari
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4.6 Verksamhetsberättelse

Fredrik tänker att vi bör börja skriva styrelsens del av verksamhetsberättel-
sen snart och att alla behöver hjälpa till att skriva. Fredrik ska fixa detta
dokument snarast.

4.7 Alumnipub & Alumnievent

Alumnipub har inte anordnats av styrelsen i år, men anordnades under ju-
belveckan och därför anses detta som gjort. Alumnieventet kommer ske 19/5,
info för detta måste publiceras och ugglan behöver bokas.

4.8 Alumnistyrelsegasque

Alumnistyrelsegasquen kommer ske 19/4. Planering för detta måste ske och
Fredrik och Armin utses som ansvariga. Preliminär planering för detta sker.
Pooneh har fixat ett dokument som sammanfattar vilka som har suttit i
styrelsen under årens gång.

4.9 Överlämning

Idéer börjar spånas på. Men annars protokollförs detta inte.

5 Övriga frågor

Pooneh frågar om vi snart ska ha ett till funq möte. Detta bokas in till 28/2.
Anmälan till funq skickas också ut.

6 Nästkommande möte

Kommer i chatten.

Justeras:

Fanny Birath

5 Justeras:

Pooneh Ghaffari
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7 Mötets högtidliga avslutning

Fredrik Carlberg avslutar mötet kl. 16:53.

Vid protokollet Justeras

Andreas Larsson
Mötessekreterare
Sektionen för Medicinsk Teknik
THS

Fredrik Carlberg
Mötesordförande
Sektionen för Medicinsk Teknik
THS

Justeras:

Fanny Birath

6 Justeras:

Pooneh Ghaffari
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